

不要再手工做压饼了 看看全自动压饼机器巴

产品名称	不要再手工做压饼了 看看全自动压饼机器巴
公司名称	商丘福达食品机械有限公司
价格	9696.00/台
规格参数	品牌:福通机械 型号:FTJX 产地:河南商丘
公司地址	河南省商丘市梁园区八一西路
联系电话	15660713820 15660891889

产品详情

不要再手工做压饼了 看看全自动压饼机器巴

我公司主要经营豆巴机，麻花机，蛋卷机，油炸锅，绿豆糕机，三刀机，江米条机，烤箱，发饼机，全自动蛋卷机，全自动绿豆糕机，压块成型机，月亮巴机，花生饼机，龙须酥机器，压饼机

我们的压饼机器不粘板，能够给客户节省很多工艺，首先不用抹油，拿蛋卷不用拿刀子铲下来。我们公司完整的售后，建厂近二十年中，我们公司完善的售后系统。为了机器万一出现的问题，蛋卷机支持跳板功能，能够把出问题的版面自动跳过，不需要人工开关注糊功能。

Our egg roll machine does not stick to the board, which can save customers a lot of technology. First, we do not need to grease the roll, and we do not need to shovel it down with a knife. Our company has a complete after-sales, nearly 20 years of plant construction, our company has a perfect after-sales system. In case of machine problems, the egg roll machine supports springboard function, which can automatically skip the problem layout without manual switch and note function.

把压饼设备人性化生产。另有很多功能，可以联系我们，详细了解，可以发视频。也可以到公司现场实验。蛋卷机圆盘式转动，无需人工进行转动，机器自转蛋卷机自动控温，设定好温度打开电源自动加热，加热到设定已好的温度停止加热，从而节约电费蛋卷机自动起盖，盒盖。

Humanized production of equipment. There are many other functions, you can contact us, understand in detail, you can send videos. You can also go to the company's field experiments. Egg coiler disc-type rotation, without manual rotation, machine self-rotating egg coiler automatic temperature control, set a good temperature to open the power supply automatic heating, heating to set a good temperature to stop heating, thereby saving electricity, automatic

coiler cover, box cover.

节省了人工劳动力，减轻了人工的工作量蛋卷机自动注浆，不管稀糊、稠糊，都能做到在注浆过程中不会滴在工作台上。保持台面的干净卫生。蛋卷机不粘加热板。使用前不用刷油，直接注浆，不会粘到板上。使用后也不用清洁卫生。

It saves the labor force and reduces the manual workload. The automatic grouting of the egg roll machine can avoid dropping on the workbench in the grouting process, no matter whether it is thin or thick. Keep the table clean and sanitary. Egg roll machine does not stick heating plate. No oil brushing, direct grouting, will not stick to the board. No need to clean up after use.

不要再手工做压饼了 看看全自动压饼机器巴